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aan JOKE SCHAUVLIEGE
VLAAMS MINISTER VAN OMGEVING, NATUUR EN LANDBOUW

Vast recht waterfactuur  -  Stand van zaken (2)

Op 8 november ll kreeg ik een antwoord op enkele vragen inzake het vastrecht dat 
aangerekend wordt door de drinkwatermaatschappijen. Ik verwijs hierbij met name naar 
mijn schriftelijke vraag nr. 19 van 4 oktober 2016. 

Op mijn subvraag of de minister een overzicht kon geven van het aantal 
studentenkamers dat voldoet aan wooneenheid dat een vast recht betaalt per 
drinkwatermaatschappij en dit voor 2015 en 2016, werd geantwoord dat er geen 
gegevens beschikbaar zijn.

Dit vastrecht werd in 2015 via factuur aangerekend en deze gegevens zijn wel degelijk 
beschikbaar. 

Kan de minister een overzicht geven van het aantal studentenkamers dat voldoet aan 
wooneenheid dat een vast recht betaalt per drinkwatermaatschappij en dit voor 2015 en, 
indien beschikbaar, voor 2016?



JOKE SCHAUVLIEGE 
VLAAMS MINISTER VAN OMGEVING, NATUUR EN LANDBOUW

ANTWOORD
op vraag nr. 128 van 14 november 2016
van ROB BEENDERS

De gevraagde gegevens zijn niet beschikbaar.


